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Ordinarie årsstämma med Gryt-Eköns Samfällighetsförening. 

Tid: Torsdagen 18 maj år 2023. 
Plats: Gryts Bygdegård, Gryt. 
Närvarande: Ett 15-tal medlemmar samt övriga intresserade.   

§ 1. Årsstämmans öppnande 
Samfällighetens ordförande Klara Jarstad Blomqvist hälsade alla hjärtligt välkomna och 
förklarade årsstämman öppnad. 

§ 2. Val av stämmoordförande och sekreterare 
Beslutade stämman att välja Klara Jarstad Blomqvist till stämmoordförande, samt att utse 
Lars Nilsson till stämmans sekreterare efter styrelsens anmälan. 

§ 3. Val av två protokolljusterare  
Beslutade stämman att utse Helén Engman och Anderas Lindberg till protokolljusterare. 

§ 4. Fastställande av dagordning 
Beslutade stämman att godkänna den förelagda dagordningen.  

§ 5. Godkännande av stämmans behöriga utlysande                                                                 
Redogjordes för att stämman utlysts genom personliga brev innan stämman till alla 
medlemmar. 
Beslutade stämman att godkänna stämmans behöriga utlysande. 

§ 6. Fastställande av röstlängd 
Beslutade stämman att fastställa den närvarolista som upprättats och använda denna som 
röstlängd då behov uppstår. 

§ 7. Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska berättelse 
Behandlades de förelagda handlingarna avseende verksamhetsberättelsen och resultat-
räkningen för det gångna verksamhetsåret. 
Beslutade stämman att med godkännande lägga verksamhetsberättelsen och 
resultaträkningen till handlingarna. 

§ 8. Revisorernas berättelse 
Revisionsberättelsen lästes upp. Revisorerna föreslår att balansräkningen fastställs och att 
styrelsen beviljas ansvarsfrihet för den tiden revisionen omfattat. 
Beslutade stämman att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
 
§ 9. Fastställande av balansräkningen 
Behandlades det förelagda förslaget till balansräkning. 
Beslutade stämman att fastställa balansräkningen per 2022-12-31. 
 
§ 10. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 
Beslutade stämman att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för den tiden revisionen 
omfattat. 
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§ 11. Förslag från styrelsen eller motioner från medlemmarna                  
Informerade ordföranden om att några motioner ej inkommit. Vidare lämnade ordföranden 
information om den uppmaning Skatteverket samt Riksföreningen Enskilda Vägar (REV) 
lämnat beträffande samfällighetsföreningars momsregistrering. Redogjordes för styrelsens 
behandling i denna fråga. 
Beslutade stämman att tacka för lämnad information. 
                      
§ 12. Val av ordförande 
Beslutade stämman att till ordförande omvälja Klara Jarstad Blomqvist med en 
mandatperiod om ett (1) år. 
 
§ 13. Val av övriga ledamöter i styrelsen  
Beslutade stämman, enligt valberedningens förslag, att till ledamöter i styrelsen omvälja Kaj 
Engman och Lars Kratz med en mandatperiod om två (2) år, samt att nyvälja Berit Filipsson 
som ett fyllnadsval med en mandatperiod om ett (1) år.  
 
§ 14. Val av suppleanter i styrelsen 
Beslutade stämman att, efter valberedningens förslag, till suppleanter i styrelsen omvälja 
Eva Fahlbeck och Agata Bonn samt nyvälja Håkan Sandell, samtliga med en mandatperiod av 
ett (1) år.  
 
§ 15. Val av två revisorer jämte suppleant 
Beslutade stämman efter valberedningens förslag, att omvälja Erik Fahlbeck och nyvälja 
Lennart Sandberg till ordinarie revisorer med en mandatperiod på ett (1) år, samt att till 
ersättare för dessa omvälja Stig-Åke Bengtsson med en mandatperiod på ett (1) år. 
 
§ 16. Val av valberedning 
Beslutade stämman att framföra ett stort tack till den avgående valberedningen för dess 
utmärkta arbete inför stämman, samt att omvälja Marie Nilsson och Torbjörn Engström till 
valberedning inför stämman 2024. 
 
§ 17. Fastställande av budget för verksamhetsåret 2024 
a) ersättning styrelsen och revisorer 
Beslutade stämman att till ordföranden och kassören ska det utgå ett årligt arvode om 999 
kr vardera, att reseersättning kan utgå enligt statliga normer, för närvarande 25 kr/mil, för 
styrelsens ledamöter vid förrättningar på annan ort, samt att ersättning ska utgå för gjorda 
inköp vid uppvisande av kvitton och enligt av styrelsen fattade beslut. 
                      
b) medlemsavgiften 
Behandlades frågan om medlemsavgiftens storlek med anledning av en genomförd 
momsregistrering per 2024-01-01 eller inte. 
Beslutade stämman att medlemsavgiften för 2024 oförändrat ska vara 2 000 kr/andel i det 
fall en momsregistrering ej gjorts per 2024-01-01, eller att medlemsavgiften för 2024 ska 
vara 1 800 kr/andel i det fall en momsregistrering gjorts per 2024-01-01. 
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c) budgeten i sin helhet 
Diskuterades förslag om att senarelägga buskningen av vägnätet som ett bättre hållbart 
alternativ. 
Beslutade stämman att uppdra åt styrelsen, att om möjligt och i samråd med 
entreprenören, senarelägga buskningen i vår av föreningens vägnät, att godkänna förslaget 
om en avsättning under 2024 om 250 000 kr extra utöver de årliga avsättningarna om 50 000 
kr/år till fonden i syfte att stärka densamma inför kommande års stora investeringar, samt 
att i övrigt godkänna det förelagda förslaget till budget för 2024 i sin helhet, i beaktande att 
denna ej tagit hänsyn till en eventuell momsregistrering. 
 
§ 18. Orientering om pågående verksamhet 2023 
Redogjorde ordföranden för den planering som skett av fortsatt utbyte av trasiga 
vägtrummor och behovet av dikesrensning. Vidare diskuterades de hastighetsöverträdelser 
som sker på Sandgärdesvägen och Prästgårdsvägen. Information lämnades också om det 
aktuella läget beträffande regeringens behandling av Valdemarsviks kommuns överklagan på 
länsstyrelsens beslut avseende Gamlebofjärdens naturreservat.  
Beslutade stämman att uppdra åt styrelsen att undersöka möjligheten att ansöka om 
utökade hastighetsbegränsningar på ovan nämnda vägar, samt att i övrigt tacka för lämnad 
information. 
 
§ 19. Övriga frågor 
Diskuterades förslag om att gå över till digitala utskick av handlingar från föreningen via 
medlemmarnas e-post i större utsträckning. Uppmanade stämman styrelsen att arbeta 
vidare med att samla in medlemmarnas e-postadresser i syfte att dels gynna miljön och dels 
förvalta föreningens ekonomi på ett bättre sätt. 
 
§ 20. Stämmans avslutande 
Avgående kassören Lennart Sandberg avtackades, för sitt enastående arbete under 30 år i 
föreningen, med blommor och presentkort för besök på restaurang i Gryt. Vidare avtackades 
avgående ersättaren Karl-Axel Liberg och revisor Peter Wiker med blommor.                                                                                                               
Då inget mer fanns att diskutera, tackade stämmoordföranden för visat intresse samt 
förklarade stämman avslutad. 
 
Vid protokollet:   Justerat: 
 
 
Lars Nilsson    Klara Jarstad Blomqvist 
Mötessekreterare   Mötesordförande 
 
 
 
 
Helén Engman   Andreas Lindberg 
Protokolljusterare   Protokolljusterare 
 


